

Vanløse Badminton Klub

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 02.04.2024 kl.18.

Sted: Caféen.

Tilstede: Stine, Carsten, Heidi, Matias, Morten L., Morten J., Mette, Lærke, Jacob Højland Frederiksen (kommende USU formand), Siv Jønsson.

Afbud: Jeppe, **Andreas kommer efter mødet til underskrift af regnskab**

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra 29. februar 2024 samt valg af ordstyrer og referent
 - 1.1. Heidi er valg som ordstyrer og Matias er valgt som referent. Dagsorden og referat fra sidste møde er godkendt der skal dog ændres i hvem som var til mødet.
2. Formand (Heidi) - orientering om halsagen
 - 2.1. Bestyrelsen er løbende blevet orienteret om sagen. Der er ikke noget som er mistet endnu, da der er mulighed for at klage om beslutningen. Folkeoplysningen har modtaget skemaet hvor den er mistet, hvorfor der ligeledes er klaget til dem.
 - 2.2. Der er stadig kontakt med KBH-kommune, men der er ikke mere de kan gøre. Henrik og Heidi er stadig i dialog alle de steder der er muligt.
3. Brugerbestyrelsesmøde (halsag) mandag den 8. april (Heidi og Morten L.)
 - 3.1. Heidi og Morten L. snakker sammen omkring dette.
4. Generalforsamling (alle) –indbydelse udsendes 2/4, dirigent bliver Henrik Pøhler, bestyrelse (nye medlemmer), regnskab, budget, forslag til ændringer. (formandshonorar?, kontingentstigning?), Åge Hodal/BH pokal m.fl.
 - 4.1. Dirigenter er fundet. indbydelsen sendes afsted i morgen tidlig (3/4) hvorfor de sidste rettelser bliver foretaget. Regnskabet bliver sendt til Heidi i morgen tidlig.
 - 4.2. Carsten har tjekket op på, at vi overholder KBH-kommunes krav om regnskab.
 - 4.3. Stigningen i kontingent for sidste år er ikke slået 100% igennem endnu grundet klubmoduls periodiserings vanskeligheder. Der er for nuværende at ind i budgettet at der kommer en tilgang på medlemmer.
 - 4.4. Budgettal kan ændres endnu, dette kan de faktiske tal ikke. Budgettet er sat til underskud på 19.000 kr. Man kan her sætte prisen på kontingent eller boldpenge op (Boldpenge skal ikke godkendes på Generalforsamlingen).
 - 4.5. Der er enighed i at formandshonoraret skal bortfalde. (**Carsten**)

- 4.6. Der snakkes om en stigning i kontingentet på 5% samt boldpenge stigning på 50 kr. pr træning. (**Heidi**: De 5% i kontingent skal ind som indkommende forslag. **Heidi**: Skriv ud omkring stigning i boldpenge, indføres i løbet af april måned)
- 4.7. Det skal overvejes at spillerlicens skal betales af medlemmerne selv fremadrettet (Det er for alle over serier-rækkerne skal betales)
- 4.8. I forhold til Åge Hodal pokal overvejes Bent eller Flemming. Flemming er valgt.
5. Økonomi (Carsten) – Underskriv regnskab 2023 og budget
 - 5.1. regnskabet sendes rundt for at blive underskrevet.
 - 5.2. Blanket for ansøgning til tilskud skal underskrives af ny bestyrelse i forbindelse med generalforsamling.
 - 5.3. Alle beretninger skal skrives ned, så de kan sendes med til ansøgningerne.
6. Boldregnskab?
 - 6.1. Udgår da der ikke er noget nyt.
7. VBK hjemmeside. Status og deadline ønskes. Mailserver? Vil gerne melde ud til GF at nu er der en ny hjemmeside ude. (Morten J.)
 - 7.1. Alle billeder er rettet på hjemmesiden. Der mangler en kontaktperson til motionist. Det sættes som spillerudvalgsformand. Der skrives noget om fitness på hjemmesiden. Heidi sender formulering til Lærke.
 - 7.2. Ungdom skal kontakte USU-mailen (Ungdomsafdelingen)
 - 7.3. Frank skal kontaktes i forbindelse med ny hjemmeside så han er informeret om at Morten Johansen tager kontakt. (**Heidi**).
8. Klubmodul (Mette) *
 - 8.1. Der er ikke noget væsentlig til denne, hvorfor vi går videre.
9. SSU (Jeppe)
 - 9.1. Da Jeppe ikke er til dagens møde, går vi videre til næste punkt.
10. USU (Jacob)
 - 10.1. Der har ikke været møde i USU siden sidste år. Jacob har været i dialog med trænerne for at finde en løsning til nye spillere samt at holde på de spillere vi allerede har. Samtidig skal der sikres om man har de samme trænere til næste sæson.
 - 10.2. Alle bolde er kastet i luften og Jacob vil samle dem på bedste mulig måde. Dette vil bestyrelsen meget gerne hjælpe med hvis det bliver nødvendigt.
 - 10.3. Næste møde er den 17/4.
 - 10.4. **Carsten** sender liste og trænere i Grøndalscenteret.
11. Evt. Seniortrænerkontrakter 2024/2025 (Heidi)
 - 11.1. Årshjul: Der mangler nogle deadlines for ansøgninger mm. Dette er primært Carsten som har disse deadlines.

- 11.2. Seniorkontrakter. Der snakkes med Mikla (og Johan) når vi ved mere omkring træningstiderne.
- 11.3. Racketgroup: Vi har muligheden for et "Event" hvor der kommer en ud (HK og Victor Svendsen som bedste muligheder). Dette skal dog ligge udenfor for ligarunderne. Vi kan ligge ugen eventuelt som åbent hus.
- 11.4. **Stine** sætter liste op med tilmelding til spisning i forbindelse med generalforsamlingerne i Hallen.

*OBS: Fra Carsten forslag: Check trupper og hold igennem for at se om spillerne er tilmeldt korrekt. Her bør nok være fokus på motionister som måske burde betale senior kontingent (og måske boldpenge) samt "ungdomsspillere" der er over 18 år som skal flyttes til senior.

Generalforsamling torsdag den 18. april 2024

Appendix 1: Mail fra Carsten:

" Hej Alle

Vedhæftet vores regnskab for 2023 incl. et udspil til budget for 2024.

Vi har et underskud for 2023 på t.kr. 92. Jeg har været lidt gennem tallene og den overordnede forklaring herpå er, at ikke har haft de indtægter som vi havde håbet på. Kontingenterne er steget lidt men samtidig har sammensætningen af medlemmer været lidt anderledes end tidligere ligesom de vedtagne kontingentstigninger ikke er slået fuldt ud igennem. Mange medlemmer har i 2023 betalt kontingent første gang efter den lave sats og anden gang til den høje sats. Vi skal måske på et lidt overordnet plan prøvet at få kigget alle trupper og hold igennem for at se om nu folk er tilmeldt korrekt. Her bør nok være fokus på motionister som måske burde betale senior kontingent (og måske boldpenge) samt "ungdomsspillere" der er over 18 år som skal flyttes til senior.

I forhold til tidligere er der mange ting der er steget men vi har som sådan ikke brugt flere penge end budgetteret. Udgift til ekstra seniortræner onsdag mellem kl. 18-20 med fokus på unge spilleres integration (ca. t.kr. 20), formandshonorar (ca. t.kr. 14) samt forøgende omkostninger til medlemsskaber af DGI, Badminton Kbh., Badminton Danmark, spillerlicenser samt holdturneringsdeltagelse har også været forbundet med forøgende udgifter.

Jeg har lavet et forslag til budget med udgangspunkt i det aktuelle antal ungdoms- og seniormedlemmer. På ungdomssiden er budgetteret med ca. + 11 % i indtægt, hvoraf 5% forventes at komme automatisk fra de eksisterende medlemmer som følge af kontingentforhøjelsen sidste år. De resterende 6 % skal ske ved organisk vækst i antallet af medlemmer. Hvis der er tale om spillere der betaler kr. 1.050 (træner en gang ugentligt) svarer dette til ca. 11 nye medlemmer netto. På seniorsiden er det lidt den samme øvelse. Eksisterende medlemmer bidrager grundet kontingentstigningen sidste år og så netto ca. 7 - 9 nye senior eller motionistmedlemmer.

På positivsiden skal det bemærket at vores forbrug i kr. er ret stabilt omkring bolde. Der har de sidste par sæsoner netto set været afholdt en omkostning til bolde på ca. t.kr. 55.

Kig på tallene og lad os tage en konstruktiv dialog om disse torsdag.

Carsten”